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Abstract (en)
The door (10) comprises several sections (12,14,16,18) which can swivel relative to each other and move from a vertical closed position to a roughly
horizontal open position and having a weight compensation unit with coil spring (38) which is mounted on a horizontal shaft (36) which is mounted
on the upper area of the door panel in the closed state of the door. The shaft has a drum from which a draw cable (42) extends to be unwound
against the spring force of the coil spring. The free end of the draw member is fixed relative to the closed door panel in the upper area thereof on the
fixed frame or building.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Tor mit einem aus mehreren zueinander verschwenkbaren Gliedern bestehenden Torblatt, das in einem gebäudefesten
Rahmen seitlich geführt aus einer vertikalten Schließstellung in eine zumindest annähernd horizontale Offenstellung bewegbar ist, wobei das Tor
eine Gewichtsausgleichseinheit aufweist, die aus mindestens einer durch Drehung vorspannbaren, auf einer horizontalen Welle angeordneten
Schraubenfeder gebildet ist, wobei die Welle mit der Schraubenfeder unmittelbar am Torblatt angeordnet ist. Erfindungsgemäß wird die Welle am im
verschlossenen Zustand des Tores oberen Bereich des Torblattes angeordnet.
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